
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 12. októbra 2022  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 
Poslanci: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ing. Peter Veselovský, Anna Mydliarová (prišla o 17:15h),  

Ján Švanda, Kamil Weiss, Mgr. Martin Mihálik, Marek Bystričan 
 

Neprítomní: Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská  
 
Ďalší prítomní:   Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
  Mgr. Miroslava Dančeková – hlavná kontrolórka obce 
  Daniel Veselovský, Filip Veselovský, Slavomír Chmelan, Samuel Guniš - občania 
   
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. VZN č. 1/2022 o záväznej časti zmien a doplnkov č. 2 územného plánu obce Liptovská Lúžna 
7. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2021 Liptovská Lúžna 
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) v zasadačke obecného úradu otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík 
o 17:00. Privítal všetkých prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6, teda 
OZ je uznášaniaschopné. Jedna poslankyňa prišla o 17:15 h, spolu bolo teda prítomných poslancov 7.  Neprítomní 
poslanci sa ospravedlnili. 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. VZN č. 1/2022 o záväznej časti zmien a doplnkov č. 2 územného plánu obce Liptovská Lúžna 
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7. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2021 Liptovská Lúžna 
8. Rôzne 
9. Interpelácie poslancov 
10. Diskusia 
11. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, 
Marek Bystričan 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej  a volebnej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Kamil Weiss 

• členovia –    Mgr. Martin Mihálik, Marek Bystričan 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej a volebnej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, 
Marek Bystričan 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Ján Švanda 

• PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
 
K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Mgr. Dančeková. Informáciu hlavnej 
kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 21.09.2022. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu 
o kontrole prijatých uznesení Uznesením č. 73/2022.  
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ing. Peter Veselovský, Kamil Weiss, Mgr. Martin  Mihálik, Ján Švanda, 
Marek Bystričan, Anna Mydliarová 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská  
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K bodu 6. VZN č. 1/2022 o záväznej časti zmien a doplnkov č. 2 územného plánu obce Liptovská Lúžna 
 
Starosta vysvetlil poslancom, že zmena územného plánu sa týka pozemkov pod cyklokorytničkou. Všetci prítomní 
poslanci boli za . Uznesením č. 74/2022 OZ : 
I. Konštatuje že  

a) Návrh Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu obce Liptovská Lúžna bol po dobu 30 dní zverejnený 
spôsobom v mieste obvyklým a prerokovaný s dotknutými orgánmi štátnej správy, samosprávy, 
právnickými a fyzickými osobami v súlade s ustanoveniami § 22 Stavebného zákona. 

b) Akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy, a právnických osôb sú 
zapracované vo výslednom návrhu Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu obce Liptovská Lúžna, resp. 
bude sa k nim prihliadať v rámci spracovania následnej projektovej dokumentácie a pred realizáciou 
stavieb. 

c) Fyzické osoby neuplatnili žiadne pripomienky k Návrhu Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu obce 
Liptovská Lúžna. 

d) Okresný úrad v Žiline, Odbor výstavby a bytovej politiky, Oddelenie územného plánovania preskúmal 
návrh Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu obce Liptovská Lúžna podľa § 25 Stavebného zákona  a 
vydal k nemu súhlasné stanovisko pod č. OÚ-ZA-OVBP1-2022/040046/KRU zo dňa 9.9.2022. 

 
II. Súhlasí 

a) S Vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy a právnických osôb k 
návrhu Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu obce Liptovská Lúžna 

 
III. Schvaľuje   

a) Zmeny a Doplnky č. 2 Územného plánu obce Liptovská Lúžna v súlade s ustanovením § 26 ods. 3) 
Stavebného zákona. 

b) VZN Obce Liptovská Lúžna o záväznej časti Zmien a Doplnkov č. 2 Územného plánu Obce Liptovská 
Lúžna v súlade s ustanovením § 27 ods. 3) Stavebného zákona. 

 
K bodu 7. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2021 Liptovská Lúžna 
 
Hlavná kontrolórka vysvetlila poslancom, že sa robil dodatok k VZN z dôvodu 500,-€ odmien od štátu. Všetci 
prítomní poslanci boli za . Uznesením č. 75/2022 OZ schválilo Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2021 Liptovská Lúžna 
o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia 
pre rok 2022. 
 
K bodu 8. Rôzne 
 

a) správy z kontroly hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly – predniesla HK - OZ zobralo správy na 
vedomie uznesením č. 76/2022  - všetci prítomní poslanci boli za 

b) žiadosť Janky Chmelanovej, Liptovská Osada 339, o opätovné prerokovanie žiadosti o odkúpenie 
obecného pozemku parc. číslo KN-C 1610/1 o výmere 65 m2 – p. Kurpaš, ktorý podal námietku proti 
odpradaju parcely doložil list vlastníctva č. 5324 k parcele č. 11225, čo je susediaca parcela s pracelou č. 
1610/1, o ktorú má záujem p. Chmelanová, tzn. že námietka bola bezdôvodná. Uznesením č. 77/2022 
OZ schválilo Janke Chmelanovej, Liptovská Osada 339, odkúpenie neknihovaného pozemku 
z dôvodu hodného osobitého zreteľa vo vlastníctve Obce Liptovská Lúžna - parcela č. KN-C 1610/1 
o výmere 65 m2 – trvalý trávnatý porast v k. ú. Liptovská Lúžna, podľa zamerania geometrickým 
plánom č. 46002600-002/2022, kataster územia Liptovská Lúžna vlastníka Obec Liptovská Lúžna v 
zmysle zákona č. 285/2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších zmien a doplnkov a doplnení niektorých zákonov - §9 a, ods. 8e. Ostatné 
náklady spojené s prevodom nehnuteľností znáša nadobúdateľ. Dôvodom prípadu hodného 
osobitného zreteľa je, že predajom predmetnej časti pozemku sa vysporiadajú vlastnícke vzťahy 
k pozemku. Cena za 1 m2 je 7 € / 1 m2. Spolu 455 € / 65 m2.  

c) žiadosť Daniela Veselovského, Liptovská Lúžna 53 a Antona Veselovského, Liptovská Lúžna 493, o 
odkúpenie obecného pozemku parc. číslo KN-E 25123/2 o výmere 170 m2 – prítomný Daniel Veselovský 
sa vyjadril, že je nemilo prekvapený, nevedel, že má Anton V. takýto záujem o kúpu tohto pozemku. Anton 
V. údajne vedel, že to chce Daniel V. kúpiť. Daniel V. vybavuje tento pozemok už 2 roky. Hlavná 
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kontrolórka navrhla, že by sa musel pozemok rozdeliť na dve osobitné parcely a urobiť tak aj geometrický 
plán. Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby sa dala spraviť verená obchodná súťaž. Obec sa nechce postaviť 
medzi dvoch susedov a rozhádať rodinu. K téme prebehla ešte dlhšia diskusia. Na záver sa Daniel V. 
opýtal aké je odporúčanie OZ. Hlavná kontrolórka mu odpovedala, že nech si dá urobiť nový geometrický 
plán s takou výmerou, ktorú má vo dvore, ďalej upozornila poslancov, že obec nie je povinná predávať 
pozemok, nakoľko nechceme narušiť susedské vzťahy. Žiadosť Daniela V. už bola zobraná na vedomie. 
OZ teda zobralo na vedomie Uznesením č. 78/2022 žiadosť Antona Veselovského. – všetci prítomní 
poslanci boli za.  

d) žiadosť Jozefa Sirotu, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b.j.– všetci prítomní poslanci boli 
za. Uznesením č. 79/2022 bolo schválené predĺženie nájmu. 

e) Žiadosť Samuela Guniša, Liptovská Lúžna 719, o prenájom nebytových priestorov v budove telocvične, 
Liptovská Lúžna 569, budova telocvične,  dvere č. T107, T108 – starosta obce informoval, že je na OZ či 
sa dajú priestory do prenájmu dlhodobo, zároveň sa opýtal p. Guniša, aby mu ozrejmil niektoré veci 
a problémy, ktoré vznikli pri prenájme, t.j. – nepoužívali sa tie priestory na tie veci ako sa mali, boli tam 
žúrky, Janík tam bol s partnerkou, býval tam, bola tam posteľ a pod. P. Guniš mu odpovedal, že sa 
rozprával aj s bývalým p. riaditeľom ZŠ, vychádzal s ním dobre, žúrky tam neboli a tie videá sa robia aj do 
noci, je tam gauč na oddych, neprespal tam nik ani raz. Priestory sa využívajú na postprodukciu a tieto 
priestory sú pod kamerovým záznamom, teda vie zistiť, či tam niekto bol a rád by vedel, kto o nich také 
reči šíri. Mgr. Martin Mihálik mu povedal, že bývalý p. riaditeľ ZŠ tam načapal Janíka s partnerkou 
v ranných hodinách, nakoľko potrebovali zapnúť bojler a nemohli sa dostať do tých miestností. Janík mal 
auto pri ihrisku, na dverách bolo napísané „Internát“. P. Guniš ozrejmil poslancom, že p. Janík sa rozhodol 
skončiť s nimi spoluprácu a určite mal pádny dôvod prečo tam bol. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
povedal p. Gunišovi, že nemusí obhajovať p. Janíka, že toto nie je súd. Ide o to, či to čo dostal plní aj svoj 
účel. Chcel by vidieť nejaký projekt, zámer, každý kto niečo od obce má, jej niečo aj dá, napr. fotka za 2,-
€ pre žiakov ZŠ je príliš drahá, sú iní a lacnejší. Chce aby sa realizoval, ale treba brať veci na vedomie, 
že kde je. P. Guniš na to odpovedal, že sa priestory predtým riešili so ZŠ, ešte predtým riešili priestory 
v bývalej ambulancií p. MUDr. Durskovej. Potom ich p. starosta odporučil za riaditeľom ZŠ. Starosta na to 
reagoval, že ZŠ sa musí rozhodnúť, či tieto priestory potrebuje pre iný zámer. Mgr. Martin Mihálik povedal, 
že ak riaditeľka ZŠ povie, že tie priestory potrebuje, tak nie je čo riešiť, ak povie, že tie priestory 
nepotrebuje tak OZ rieši cenu nájmu, súťaž, dĺžku nájmu a pod.. hlavná kontrolórka odporučil p. Gunišovi, 
aby dal zámer podnikania pre OZ a aj pre riaditeľku ZŠ, nakoľko sa to píše do osobitného zreteľa ako 
zdôvodnenie prenájmu v rámci verejného záujmu pre obec a občanov obce. P. Guniš na to reagoval, že 
ako by mali postupovať ak by riaditeľka ZŠ nesúhlasila s prenájmom. V žiadosti už písal čo chce robiť, tak 
čo ešte viac chcete? Doma na to priestor nemajú. Hlavná kontrolórka na to reagovala, že teraz do konca 
roka sa im dá ešte krátkodobý prenájom, aby mali mesiace prenájmu vykryté aj ZŠ aj p. Guniš.  

 
K bodu 9. Interpelácie poslancov 
 
K bodu 10 . Diskusia 
 
K bodu 11.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:15 hod. 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 12. októbra 2022 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

                   Ján               Š V A N D A  
 

      PhDr. Jaroslav        R A K U Č Á K , DiS., PhD. 
    


